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Z á p i s 

z 14. zasedání Zastupitelstva obce Skoronice 

 

Den a čas konání: 31. října 2024 od 18:30 hodin 

Místo konání: zasedací místnost OÚ Skoronice 

Počet přítomných členů: 6/7 

Omluven: František Bíla 

 

Bod č. 1 Zahájení a schválení programu  
Zasedání Zastupitelstva obce Skoronice (dále též „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:30 hodin 

starostou obce Mgr. Lukášem Plachým, DiS. (dále též jako „předsedající“). Starosta přivítal 
přítomné a konstatoval, že informace o konání veřejného zasedání byla zveřejněna v zákonné 
lhůtě v termínu od 23.10.2024 do 31.10.2024 na úřední desce, na webových stránkách obce a 
vyhlášena místním rozhlasem v souladu s ust. § 93 zákona o obcích. Dále konstatoval, že je 
přítomno 6 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7), tudíž je zastupitelstvo usnášeníschopné 
(§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Další návrhy nebyly 
předneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení programu v tomto znění. 

Navržený program zasedání: 
1. Zahájení a schválení programu  
2. Schválení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Kontrola usnesení ze zasedání č. 13 

4. Hospodaření obce k 30.09.2024 

5. Rozpočtová opatření 
6. Příprava rozpočtu na rok 2025 

7. Schválení složení likvidační komise, složení inventarizačních komisí a jejich pověření k 
provedení inventarizace majetku obce Skoronice pro rok 2024 

8. Volba předsedy finančního výboru 

9. Schválení zadávacích podmínek k veřejné zakázce „Stavební úpravy kostela sv. Floriána – 

podlahy, vytápění, osvětlení“ 

10. Různé 

11. Diskuse a závěr 

 

Návrh usnesení: 
ZO Skoronice schvaluje program zasedání v předloženém znění. 
 

Výsledek hlasování:      pro 6          proti 0                zdržel se 0  
Usnesení č. 1/14/2024 bylo schváleno 
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Bod č. 2 Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Předsedající navrhl určit jako ověřovatele zápisu pana Josefa Ingra a pana Martina Vacha, jako 

zapisovatelku paní Marii Lungovou. Před hlasováním dal předsedající přítomným účastníkům 
jednání možnost vyjádřit se k předloženému návrhu. K návrhu nebyly vzneseny žádné 
protinávrhy. 

 

Návrh usnesení: 
ZO Skoronice schvaluje ověřovatele zápisu pana Josefa Ingra a pana Martina Vacha, jako 

zapisovatelku Marii Lungovou. 

 

Výsledek hlasování:          pro 6          proti 0          zdržel se 0 

Usnesení č. 2/14/2024 bylo schváleno 

 

Bod č. 3 Kontrola usnesení ze zasedání 02. 05. 2024 

Usnesení č. 9/12/2024 – prodej částí pozemků p.č. 14/1 a p.č. 221/4 za účelem scelení plochy 
dvorního traktu RD J.  a uzavření kupní smlouvy s žadatelem 

V návaznosti na zpracování geometrického plánu byla uzavřena s J.  kupní smlouva, 
následně byla ze strany obce na příslušný stavební úřad podána žádost o souhlas s dělením 
dotčených pozemků, souhlas byl vydán a na jeho základě bude podán návrh na vklad práva do 
katastru nemovitostí (v režii kupujícího). 

Usnesení č. 10/12/2024 – uzavření smlouvy o nájmu se společností DPD, jejímž předmětem je 
umístění výdejního boxu u objektu prodejny COOP Jednoty Hodonín 

Na základě uzavřené nájemní smlouvy proběhla na přelomu září a října stavební příprava na 
umístění výdejního boxu v lokalitě za obchodem – byla zde umístěna základová betonová deska. 
Samotný výdejní box bude instalován během měsíce listopadu. 

Usnesení č. 3/13/2024 – změna závazku zhotovitele k zakázce „SKORONICE – stavební úpravy 
MK“ 

Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo byl podepsán oběma smluvními stranami. 

Bod č. 4 Hospodaření obce k 30. 9. 2024 

Stav finančních prostředků a srovnání plánovaných a skutečných příjmů a výdajů k 30.09.2024 
je následující: 

Stav účtů u KB a ČNB k 30.09.2024:                  514.920,48 Kč 

Stav pokladní hotovosti                                 15.269,00 Kč 

Stav prostředků na inv. účtu MONETIKA 3.096.065,29 Kč 

Stav čerpání rozpočtu: 

Rozpočet Plán Skutečnost Plnění 

Příjmy celkem: 13.115.700,00 Kč 8.747.478,99 Kč 66,69 % 

Výdaje celkem: 17.456.700,00 Kč 12.618.790,11 Kč 72,29 % 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Skoronice bere na vědomí hospodaření obce k 30.09.2024. 

Bod č. 5 Rozpočtová opatření  
Za účelem eliminace překročení schváleného rozpočtu na rok 2024 byla starostou schválena 
rozpočtová opatření č. 6/2024 a 7/2024. Dle jednotlivých paragrafů a položek došlo 
v rozpočtovém opatření č. 6 k navýšení příjmů o 59.000,00 Kč a navýšení výdajů o 59.000,00 Kč. 
V rozpočtovém opatření č. 7 došlo k přesunu mezi jednotlivými výdajovými paragrafy. 

 Po úpravě rozpočtu  
č. 5/2024  

Po úpravě rozpočtu  
č. 6/2024 

Po úpravě rozpočtu  
č. 7/2024  

Příjmy celkem: 13.056.700,00 Kč 13.115.700,00 Kč 13.115.700,00 Kč 

Výdaje celkem: 17.397.700,00 Kč 17.456.700,00 Kč 17.456.700,00 Kč 

Financování: 4.341.000,00 Kč 4.341.000,00 Kč 4.341.000,00 Kč 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Skoronice bere na vědomí rozpočtové opatření č. 6/2024 – navýšení příjmů 
o 59.00,00 Kč a navýšení výdajů o 59.000,00 Kč, a rozpočtové opatření č. 7/2024, v němž došlo 
k přesunu mezi jednotlivými výdajovými paragrafy. 

 

Bod č. 6 Příprava rozpočtu na rok 2025 

Návrh obecního rozpočtu sestavuje finanční výbor na základě pověření zastupitelstva. Při 
sestavování rozpočtu by měly být zohledněny informace a požadavky vycházející z aktuálních 
predikcí, investičních plánů či připravovaných projektů, a to jak na příjmové, tak na výdajové 
straně rozpočtu. 

V rámci finančního krytí na výdajové straně rozpočtu jsou níže uvedeny požadavky vycházející 
z aktuálně připravovaných projektů: 

Stavební úpravy kostela sv. Floriána – podlahy, vytápění, osvětlení 

Jedná se o nejvýznamnější investiční akci plánovanou na rok 2025 s rozpočtem cca 3,4 mil. Kč vč. 
DPH (bude upřesněno po vysoutěžení dodavatele). Farnost na tuto inv. akci věnovala obci fin. 
dar ve výši 300 tis. Kč, celkový požadavek na rozpočet roku 2025 bude tedy cca 3,1 mil. Kč. 
Z důvodu neexistence vhodných dotačních titulů se nepředpokládá využití externích finančních 
zdrojů. 

Pořízení nového dopravního automobilu pro JSDH Skoronice 

Z důvodu prodlení na straně výrobce došlo k posunutí termínu dodání vozidla z prosince 2024 
na cca květen 2025. Z tohoto důvodu nebudou čerpány ani výdaje v rozpočtu 2024, ale až v rámci 
rozpočtu příštího roku. Požadavek na výdajové stránce činí 1.274.200,00 Kč, což odpovídá kupní 
ceně vozidla. Na příjmové straně rozpočtu počítáme s dotacemi v celkové výši 637.091,62 Kč 
(MV + JMK). 
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Obec Skoronice – kvalitní místo pro život 

V rámci projektu bude pořízen nový pracovní elektromobil, který bude sloužit pro převoz 
širokého spektra lehčích nákladů (např. sypké materiály, listí, odpady, ale i obecní mobiliář 
apod.). Součástí projektu bude také pořízení příslušenství pro zimní údržbu v podobě radlice pro 
shrnování sněhu a sypače pro ošetřování kluzkých či zledovatělých povrchů, přičemž toto 
příslušenství rozšíří využitelnost stávající techniky (komunální malotraktor) v zimním období. 
Předpokládaný rozpočet projektu činí 847.000,00 Kč, očekávaná výše dotace činí 592.900,00 Kč. 

Parkoviště u přírodního areálu Lúky 

Jedná se o stavební úpravy a rozšíření stávajícího parkoviště u hasičky, předpokládaný rozpočet 
činí cca 1,8 mil. Kč, výše dotace z programu IROP bude cca 900 tis. Kč. 

Nový územní plán obce 

V roce 2025 bude zahájena tvorba nového ÚPO Skoronice, požadavek na výdajové straně 
rozpočtu bude upřesněn po vysoutěžení dodavatele. 

Ostatní opravy a provoz 

V příštím roce chceme pokračovat v postupných opravách kanalizačních vpustí v obci, na úseku 
správy veřejných prostranství a údržby zeleně budou dál pokračovat např. pravidelné ořezy 
stromů a ostatní udržovací práce. 

Projektové dokumentace 

V příštím roce budou pořizovány projektové dokumentace na řadu dalších investičních akcí, kdy 
výše požadavků na výdaje rozpočtu 2025 budou vycházet z konkrétních smluvních vztahů 
s dodavateli. Jedná se zejména o projekty na vybudování dopravní a technické infrastruktury 
v lokalitě Přední Kusy (cca 300 tis. Kč), dále pak projekt na Stavební úpravy objektu č.p. 1, projekt 
na demolici a vybudování nové smuteční síně, architektonické studie na stavební úpravy MŠ a 
Obecního domu a další projekty. 

Návrh usnesení: 
ZO Skoronice bere na vědomí informace o plánovaných akcích financovaných z rozpočtu obce 
na rok 2025 a ukládá finančnímu výboru zpracovat ve spolupráci s vedením obce návrh 
rozpočtu, a to nejpozději do 29.11.2024. 

Bod č. 7 Schválení složení likvidační komise, složení inventarizačních komisí a jejich pověření 
k provedení inventarizace majetku obce Skoronice pro rok 2024 

Na základě zákona 563/1991 Sb., o účetnictví a vyhlášky 270/2010 Sb., o inventarizaci majetku a 
závazků stanovuje starosta obce inventarizaci majetku k 31.12.2024. Jsou navrženy 
inventarizační komise a plán inventur. 

K zajištění inventarizace za rok 2024 se zřizují tyto inventarizační komise 

Ústřední inventarizační komise:                                                                       podpisový vzor 

Předseda Bc. Novotný Josef  

Člen Mgr. Plachý Lukáš, DiS.  

Člen Bíla František  

 

DIK č. 1- obecní úřad 

provede inventarizaci těchto účtů: 018 včetně 078, 019 včetně 079, 021 včetně 081, 022 včetně 082, 
0280020 včetně 0880000,0280026 věcná břemena včetně 0880026, 031, 032, 042, 069,112,231, 261, 
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262, 263, 311, 314, 315, 316,321, 331, 336, 337,341, 342, 345, 346, 349, 373, 374, 377, 378, 388, 389, 

401, 403, 406, 407, 431, 432, 451, 471, 472, 902, 909, 912,915, 972  

Předseda Holcman Petr  

Člen Bc. Novotný Josef  

Člen Chytil Petr  

DIK č. 2 – hasičská zbrojnice 

provede inventarizaci těchto účtů: 028 0023 včetně 0880023, 902 0111 

Předseda Ingr Josef  

Člen Chytil Petr  

Člen Švábek Michal  

DIK č. 3 – obecní knihovna + klubovny 

provede inventarizaci těchto účtů: 018 0021 včetně 0780024, 028 0024 včetně 088 0024, 902 0112, 028 
0021 včetně 088 0021, 902 0114, 028 0027 včetně 088 0027, 902 0015 

Předseda Bc. Novotný Josef  

Člen Ticháčková Renáta  

DIK č. 4 – muzeum 

provede inventarizaci těchto účtů: 022 0010 včetně 078 0000, 028 0025 včetně 0880025, 902 0113 

Předseda Lunga Roman  

Člen Holcman Petr  

Likvidační komise: 

Předseda Mgr. Plachý Lukáš, DiS.  

Člen Ingr Josef  

Člen Lunga Roman  

Mateřská škola Skoronice 

Předseda Vach Martin  

Školní jídelna při MŠ Skoronice 

Předseda Bíla František  

Příspěvková organizace MŠ Skoronice si členy inventarizační komise určí. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Skoronice schvaluje plán inventur, složení inventarizačních komisí a 
komise likvidační k 31.12.2024. 
 

Výsledek hlasování:         pro  6          proti 0          zdržel se 0 

Usnesení č. 3/14/2024 bylo schváleno 

 

Bod č. 8 Volba předsedy finančního výboru  

V návaznosti na rezignaci zastupitele Martina Vacha na funkci předsedy finančního výboru, která 
byla obci doručena dne 27.06.2024, byl starostou předložen návrh na obsazení této funkce 
zastupitelem Josefem Novotným. Nominant s výše uvedeným návrhem souhlasil. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Skoronice volí s účinností od 01.11.2024 předsedou Finančního výboru 
Zastupitelstva obce Skoronice zastupitele Josefa Novotného. 

Výsledek hlasování:         pro 6          proti 0          zdržel se 0 

Usnesení č. 4/14/2024 bylo schváleno 

 

Bod č. 9 Schválení zadávacích podmínek k veřejné zakázce „Stavební úpravy kostela sv. 
Floriána – podlahy, vytápění, osvětlení“ 

V rámci přípravy realizace poslední etapy stavebních úprav kostela sv. Floriána připravilo vedení 
obce ve spolupráci s farností návrh zadávacích podmínek k předmětné veřejné zakázce na výběr 
dodavatele. 

Předmětem zakázky jsou instalace podlahových tepelných izolací, podlahového vytápění a 
pochozích vrstev podlahy, výměna osvětlení vč. souvisejících úprav elektroinstalace, výmalby, 
výměna zdroje vytápění vč. souvisejících instalací a drobné úpravy interiéru kostela (výměna 
dveří apod.). S ohledem na značnou rozmanitost prací a dodávek, které mají proběhnout, je 
zakázka koncipována tak, že ji bude realizovat jeden generální dodavatel, který zaštítí všechny 
dílčí profese. 

Jedná se o zakázku malého rozsahu na stavební práce zadávanou mimo režim zákona o zadávání 
veřejných zakázek (ZZVZ). Výběrové řízení tedy proběhne v souladu s interní směrnicí pro 
zadávání zakázek malého rozsahu, podle které bylo u zakázek kategorie C (stavební práce 
s hodnotou od 2 do 6 mil. Kč) nutné zadávací podmínky před vyhlášením VŘ schválit 
zastupitelstvem obce. 

V této souvislosti byl zastupitelstvu předložen návrh zadávacích podmínek k předmětné veřejné 
zakázce malého rozsahu, která je koncipována jako uzavřené řízení, kdy budou osloveni min. 3 

potenciální dodavatelé k podání cenové nabídky. 

Dále byl předložen návrh potenciálních dodavatelů, kteří byli vytipováni na základě doporučení 
projektantů nebo na základě referencí z okolních měst či obcí, a jsou schopni zaštítit zakázku 
v kompletním rozsahu. 

Návrh seznamu uchazečů k oslovení: 

Název Adresa IČ Kontakt 

Stavební společnost 
Mutina Zdeněk, 
spol. s r.o. 

Růžová 36, 691 42 
Valtice 

27675262 
e-mail: info@stavbymutina.cz 

ID DS: xak4fh3 

Rostislav Strouhal 

nábř. Komenského 
2161/3, 690 02 

Břeclav 

69683336 

e-mail: 

rostislav@rostislavstrouhal.cz 

ID DS: 8tgtbgi 

Ing. Aleš Vaněk 
Ostrov 3564/16, 

690 03 Břeclav 
74920740 

e-mail: ales1972@centrum.cz 

ID DS: 3qum3x9 
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Návrh složení komise pro posouzení a hodnocení nabídek: 

Jméno a příjmení Funkce 

Mgr. Lukáš Plachý, DiS. starosta 

Petr Holcman místostarosta 

Roman Lunga zastupitel, předseda kontrolního výboru 

Josef Ingr zastupitel 

Mgr. Olga Hradilová, PhD. zástupkyně farní rady 

Předpokládaná hodnota zakázky činí cca 2,8 mil. Kč bez DPH / 3,4 mil. Kč vč. DPH dle souhrnného 
rozpočtu projektanta. Akce bude financována z rozpočtu obce Skoronice, farnost na realizaci 

přispěla darem ve výši 300 tis. Kč. 

Realizace stavebních prací bude probíhat cca od 8. ledna 2025 do konce června 2025. 

V rámci rozpravy k tomuto bodu doplnil .  podrobnější informace týkající se technického 
řešení stavebních prací a dodávek, které mají být realizovány v rámci dané zakázky. 

Zatupitel J. Ingr se dotázal, zda by nebylo možné realizovat opravy v kostele po dílčích etapách 

v několika dalších letech. .  odpověděl, že jednotlivé části oprav na sebe technologicky 

navazují, a tudíž by jejich rozdělení do jednotlivých etap nebylo efektivní. Dále doplnil, že každé 
rozdělení a odložení prací by ve výsledku znamenalo výrazné prodražení celé zakázky. Starosta 
k tomuto doplnil, že realizace stavebních úprav kostela v kompletním rozsahu v roce 2025 je 

jedinou možnou a reálnou variantou řešení, a to především z hlediska financování daných oprav, 
neboť v dalších letech nebude mít obec v rozpočtu s ohledem na jiné plánované investice (např. 
realizace dopravní a technické infrastruktury v lokalitě Přední Kusy, která je plánována na rok 
2026) dostatek finančních prostředků. 

Dále se zastupitel J. Ingr zajímal, proč nedostali zastupitelé k zamyšlené investici informace dříve. 

Starosta sdělil, že zástupci obce (starosta a místostarosta) se na přípravě celého projektu podíleli 
od samého začátku, přičemž jednání ohledně plánovaných oprav kostela probíhaly více než rok 

ve složení starosta, místostarosta a zástupci farnosti (manželé . Zastupitelům byly 
předloženy až kompletní informace, které jsou výsledkem této celoroční práce. 

Zastupitel J. Ingr dále vznesl dotaz, proč je okruh navržených uchazečů situován pouze na jeden 
region (Břeclavsko). .  odpověděl, že na výše uvedené firmy dostali doporučení od 

projektantů a při obhlídkách již realizovaných rekonstrukcí budov podobného charakteru, které 
proběhly i na Břeclavsku. Starosta k diskutované problematice doplnil, že si osobně prověřoval 
reference na vytipované uchazeče u jednotlivých zadavatelů, a zjistil, že všichni navržení 
uchazeči mají dostatek potřebných zkušeností i odpovídající reference z realizací zakázek 
obdobného charakteru. 

Zastupitel R. Lunga vyslovil obavy z nedostatku času potřebného k prostudování a následnému 
posouzení nabídek. Starosta reagoval návrhem, že neprodleně po ukončení lhůty pro podání 
nabídek proběhne první zasedání komise pro posouzení a hodnocení nabídek, v rámci kterého 
budou jednotlivé nabídky otevřeny, následně budou všem členům komise nabídky poskytnuty 
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k prostudování tak, aby měli členové komise dostatek času v řádu dnů se s jejich obsahem 

seznámit. Poté se uskuteční druhé jednání komise, v rámci kterého proběhne výběr dodavatele. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Skoronice souhlasí s vyhlášením výběrového řízení k veřejné zakázce 
malého rozsahu s názvem „Stavební úpravy kostela sv. Floriána – podlahy, vytápění, osvětlení“ 
a schvaluje zadávací podmínky k této veřejné zakázce dle předloženého návrhu. 

Výsledek hlasování:          pro 6          proti 0          zdržel se 0 

Usnesení č. 5/14/2024 bylo schváleno 

 

Bod č. 10 Různé 

1. Informace o připravovaných a realizovaných projektech 

1.1 Obnova místních komunikací v obci Skoronice 

Práce byly kompletně ukončeny, v polovině října ještě proběhly drobné opravy a udržovací práce 
defektů na místních komunikacích v lokalitách na Kanále a Pastvisko. Aktuálně je v procesu 
zpracování vyúčtování projektu a žádost o proplacení dotace. 

1.2 Rozšíření a zkvalitnění materiálně-technické základny spolků v obci 

Veškeré vybavení bylo pořízeno a zaplaceno, aktuálně probíhá proces zpracování vyúčtování 
projektu a podání žádosti o platbu dotace. 

1.3 Revitalizace přírodního areálu Lúky 

Stále čekáme na vyjádření zprostředkujícího subjektu/řídícího orgánu poskytovatele dotace. 
Jediné, co zatím víme, je to, že žádost prochází formálním a věcným hodnocením, konkrétní 
výsledek zatím neznáme. 

1.4 Výstavba dopravní a technické infrastruktury v lokalitě Přední Kusy 

Ze strany zpracovatele byla ÚS řádně dokončena a předána jak v tištěné, tak elektronické 
podobě. V současné době je nová územní studie, jejímž předmětem bylo rozšíření počtu 
stavebních parcel z 23 na 30, odevzdaná na příslušném orgánu územního plánování (MÚ 
Kyjov/OŽPÚP) s žádostí o její zavedení do systému platných územně-plánovacích dokumentací 
obcí. 

Dále probíhá zpracování projektové dokumentace na realizaci dopravní a technické 
infrastruktury v dané lokalitě, zpracovatelem PD je Ing. P. Štefančík z Hodonína. V druhé polovině 
října proběhla 2. koordinační schůzka zástupců obce, projektantů, správců sítí a ostatních 
zainteresovaných subjektů, na které byly upřesněny požadavky na uložení a trasování 
inženýrských sítí. Předpoklad dokončení projektové dokumentace je 02/2025, poté bude 
dokumentace rozeslána správcům sítí a dotčeným orgánům státní správy k získání jejich 
stanovisek. Následně bude požádáno o vydání společného povolení stavby – 04/2025. Povolení 
stavby předpokládáme do konce roku 2025. Přes zimu 2025/2026 proběhne zadávací řízení na 
zhotovitele stavby, stavba by se mohla rozběhnout na jaře roku 2026. Samotná výstavba 
rodinných domů v dané lokalitě by pak mohla probíhat v horizontu 2026+. 

Obec Skoronice bude investorem výstavby místní komunikace, kanalizace, vodovodu a 
veřejného osvětlení, společnost EG.D pak zajistí výstavbu podzemní sítě elektrického vedení a 
společnost CETIN pak zrealizuje pokládku sítě elektronických komunikací (optika). 
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2. Nutné opravy a udržovací práce v budovách Obecního domu a MŠ 

Jak bylo avizováno na minulém jednání ZO, v budově obecního domu proběhla výměna 
plynových kotlů za nové. Nově byly dodány 2 plynové kondenzační kotle, každý o výkonu 24 kW, 
včetně všech souvisejících rozvodů a instalací + vyregulování otopné soustavy. Smluvní vztah byl 
uzavřen se společností Plynoservis Kyjov, cena vč. DPH činí 242 tis. Kč. 

Co se týká budovy MŠ, bude výměna plynových kotlů řešeno buď v příštím roce nebo až v rámci 
celkové generální rekonstrukce objektu. 

3. Informace o připravovaných akcích 

Tradiční krojované hody | 9. – 10.11.2024 

Beseda pro seniory | 22.11.2024 | sál Obecního domu 

Vánoční zpívání | 20.12.2024 | sál Obecního domu 

Silvestrovský pochod | 31.12.2024 | areál TJ Sokol Vlkoš 

 

Bod č. 11 Diskuse a závěr 

Starosta informoval přítomné o následujících aktuálních problémech v obci: 

- aukce pozemku p.č. 29 ve vlastnictví ÚZSVM – na základě informací vyplývajících z aukční 
vyhlášky bude aukce probíhat v termínu 05.–6.11.2024 (10:00–13:00 hod.), zájemci se 
musí registrovat předem a složit kauci ve výši 10 tis. Kč, vyvolávací cena je stanovena na 
85 tis. Kč, min. příhoz na 2 tis. Kč. 

- problematika měřiče rychlosti u hlavní silnice ve směru od Milotic – starosta obce zahájil 
jednání s vlastníkem pozemku, na kterém je měřič rychlosti umístěn (manželé , 
jednání bylo neúspěšné a vlastník odmítá odstranit zeleň, která měřič rychlosti zastiňuje a 
znemožňuje tak jeho provoz. Po ústních konzultacích se zástupci příslušného silničního 
správního úřadu, DI PČR a SÚS JMK se jako nejvhodnější řešení jeví instalace prodloužené 
ramenové konzole, na které bude měřič umístěn, tzn. bude více vychýlen od sloupu 
směrem ke komunikaci. V takovém případě by nové umístění měřiče vyžadovalo pouze 
prodloužení přívodu elektřiny z betonového sloupu el. vedení, na kterém je měřič umístěn. 
Reinstalaci by provedla společnost EG.D na základě objednávky od obce. 

- opravy objektu smuteční síně na hřbitově – vedení obce rozhodlo, že výměna střechy 
proběhne kompletně v režii obce, tzn. svépomocí za účasti profesně zručných 
dobrovolníků (P. Holcman, J. Ingr + pracovníci obce). Obec nakoupila materiál, tzn. nové 
latě a plechovou krytinu vč. spojovacího materiálu, přelaťování a instalace nové krytiny 
proběhla v pátek 01.11.2024. 

- odstranění starých nefunkčních kabelů telekomunikačního vedení v obci – na základě 
podnětu zastupitele F. Bíly starosta prověřil, kdo je majitelem a provozovatelem této 
technické infrastruktury – jedná se o společnost CETIN, a.s. Zároveň starosta na CETIN 
vznesl požadavek na odstranění starých nefunkčních kabelů, načež ze strany provozovatele 
bylo přislíbeno, že staré kabely v dohledné době odstraní. 

- tlakové čištění kanalizace v obci – na základě stížností některých občanů z ul. Dědina 
starosta požádal provozovatele kanalizace (Svazek obcí) o tlakové pročištění staré 
kanalizace před Záhumenkama v úseku od šachty na Lúkách zhruba do úrovně pozemku 

. . Kanalizace byla značně znečištěna, nicméně po odstranění tohoto 
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znečištění začala odtékat. Ze strany Svazku bylo ještě přislíbeno provedení kamerové 
zkoušky, na základě které budou přijata další případná opatření. 

- opravy a údržba břehů Hruškovice – po zářijových povodních bylo správcem vodního toku 
(Lesy ČR) provedeno vyčištění koryta od naplavených stromů a větví. Ve středu 30.10. Lesy 
ČR provedly také opravu lokální nádrže břehu Hruškovice poblíž mostu na Dárkách. 

Místostarosta dále přítomným sdělil, že v rámci nadcházejícího období vegetačního klidu 
proběhne obnovní těžba v obecním lese, na kterou naváže nová výsadba v oploceném prostoru. 

 

Starosta poděkoval všem přítomným za účast a zasedání ve 21:15 hod. ukončil. 

 

ve Skoronicích 05.11.2024 

 

zapsala: Marie Lungová 

 

 

 

Ověřovatelé: Josef Ingr .……………………………………… 

 

 

 Martin Vach ………………………………………. 
 

 

Starosta: Mgr. Lukáš Plachý, DiS. ..…………………………………….. 


